



où le
24/07/2025



CENTRE HOSPITALIER ET UNIVERSITAIRE DE YAOUNDE
YAOUNDE UNIVERSITY TEACHING HOSPITAL
Tél: 22 31 25 66 Fax 22 31 25 67
**DIRECTION GENERALE
SERVICE DES MARCHES**

**ADDITIF N°05/A/CHUY/DG/SM/2024 DU 21 JUILLET 2025
A L'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT
N°006/AONO/CHUY/CIPM/2025 du 23 JUIN 2025
POUR L'ACQUISITION DE DEUX (02) VEHICULES DE SERVICE DU DIRECTEUR GENERAL ET DU
DIRECTEUR GENERAL ADJOINT DU CENTRE HOSPITALIER ET UNIVERSITAIRE DE YAOUNDE,
EN PROCEDURE D'URGENCE**

Le Directeur Général du Centre Hospitalier et Universitaire de Yaoundé (CHUY) porte à la connaissance des entreprises intéressées par la procédure susvisée que certaines dispositions du Dossier d'Appel d'Offres susvisé relatives : aux dates de dépôt des offres et d'ouverture des plis sont modifiées ainsi qu'il suit :

RECEPTION DES OFFRES

Au lieu de :

« Chaque offre rédigée en français en sept (07) exemplaires dont un (01) original et six (06) copies marqués comme tels, placées dans des enveloppes estampillées et scellées sans indication sur l'identité du soumissionnaire devra parvenir au CHUY au plus tard **le 21 juillet 2025 à 12 heures, heure locale** ».

Lire plutôt :

« Chaque offre rédigée en français en sept (07) exemplaires dont un (01) original et six (06) copies marqués comme tels, placées dans des enveloppes estampillées et scellées sans indication sur l'identité du soumissionnaire devra parvenir au CHUY au plus tard **le 24 juillet 2025 à 12 heures, heure locale** ».

OUVERTURE DES PLIS

Au lieu de :

« L'ouverture des offres aura lieu **le 21 juillet 2025 à 13 Heures, heure locale** ».

Lire plutôt :

« L'ouverture des offres aura lieu **le 24 juillet 2025 à 13 Heures, heure locale** ».

Yaoundé, le **23 JUIL 2025**

LE DIRECTEUR GENERAL

Copie :

- MINMAP
- ARMP
- DG/CHUY
- SM/CHUY
- Président CIPM/CHUY
- Intéressés
- Chrono/Archives



Vincent de Paul Djientcham



YAOUNDE



YAOUNDE

CENTRE HOSPITALIER ET UNIVERSITAIRE DE YAOUNDE
YAOUNDE UNIVERSITY TEACHING HOSPITAL
Tél: 22 31 25 66 Fax 22 31 25 67

DIRECTION GENERALE
SERVICE DES MARCHES *

ADDENDUM N° 05/A/CHUY/DG/SM/2025 OF 21th JULY 2025

TO THE NOTICE OF OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER
No. 006/NONCT/YUTH/GD/TB/2025 of 23 JUNE 2025 FOR THE ACQUISITION OF TWO (02)
SERVICE VEHICULE FOR THE GENERAL MANAGER AND DEPUTY MANAGER TO THE
YAOUNDE UNIVERSITY AND TEACHING HOSPITAL IN EMERGENCY PROCEDURE

The General Manager of the the Yaounde University Teaching Hospital hereby informs the enterprises intrested in the up said procedure that the some provisions of the above Tender's File are here by modified as follow :

RECEPTION OF THE BIDS

Rather than :

"The bids drafted in English or in French, in seven (07) copies including one (01) original and six (06) copies labelled as such, shall be placed in a stamped and sealed envelope, without an indication on the identity of the tenderer, and submitted in the YUTH Procurement Service, located in MELEN, latest, **on the 21th july 2025 at 12:00 p.m. local time**".

Read instead :

"The bids drafted in English or in French, in seven (07) copies including one (01) original and six (06) copies labelled as such, and an electronic version of the said bids, shall be placed in a stamped and sealed envelope, without an indication on the identity of the tenderer, and submitted in the YUTH Procurement Service, located in MELEN, latest, **on the 24th July 2025 at 12:00 p.m. local time**".

OPPENING OF THE BIDS

Rather than :

"The opening of the bids will hold on the same **21th July 2025 at 13:00 p.m. local time**".

Read instead :

"The opening of the bids will hold on the same **24th July 2025 at 13:00 p.m. local time**".

Yaounde, the **23 JUIL 2025**

LE DIRECTEUR GENERAL

Copie :

- MINMAP
- ARMP
- DG/CHUY
- SM/CHUY
- Président CIPM/CHUY
- Intéressés
- Chrono/Archives



G. Vincent de Paul Djientchoué